
 

Referat 19.06.2017 – Styremøte Kolsås Vel. 

Tilstede: Olve, Trude, Yngve, Terje, John og Christoffer 

 

1. Banktilgang 

Styreformann har fått tilganger. Regninger er betalt og utgifter kontert og tilbakebetalt. 

 

2. Nye medlemmer 
- Møte Løkenhavna 2 huseierforening: Yngve følger opp styreformann.  
- Brosjyrer er hengt opp på telefonstolper og postkasser. Vi fortsetter med dette. 
- Mosebakken og Åsbråtan er dekket 
- Alle kan fortsette med brosjyrer i postkasser i nærområdet  
- Blekksoppgrenda, Janne tar kontakt. 
- Haganjordet, Terje har tatt kontakt, men de ønsket ikke å bli kollektive medlememr. 

John sjekker opp om vi har fått nye medlemmer.  

John sender medlemskontingent til nye medlemmer ila uken. Vi har 406 husstander totalt, 
inkl. individuelle og kollektive medlemmer. Olve finner ut hvor mange husstander Kolsås Vel 
potensielt har. 

 

3. Trafikksikkerhet 
Sikkerhet på Lommedalsveien: 
Yngve har vært i kontakt med styreformann i Fiolveien huseierforening Kristian Lund og 
leder i Riskegrenda interesselag Tomas Rene Hansen for mulig samarbeid i saken. Kolsås vel 
venter på tilbakemelding.  
 
Kolsås Stasjon: 
Yngve har kontaktet Høyskolen i Oslo og Akershus for å høre om noen kunne skrive en 
oppgave om Shared space. Vi trenger mer analyse rundt teorien. Kolsås Vel avventer til vi 
vet mer om sykkelhotellet som skal komme. 
 

4. Friidrettsanlegg på Rud. 
Det er vedtatt at friidrettsanlegget på Nadderud skal flyttes til Rud. Hauger Park er i dialog 
med Bærum Kommune. Det er ønskelig at anlegget blir så lite forstyrrende som mulig for 
beboere i nærområdet.  
 
Beboere i nærområdet har fått innsyn i forslag til plantegninger og er ikke fornøyde med 
plasseringen av anlegget. Hauger Park har laget forslag til alternative plasseringer. Kolsås Vel 
er opptatt av at beboerne bør bli hørt.  
 
Terje følger saken som styreformann i Hauger Park og behandler saken i styremøte Hauger 
Park 21.06. for å sette strategi for videre arbeid med saken.  
 



5. Nedgravning av ledninger 

Christoffer har vært i kontakt med Stein Isaksen i Bærum Kommune. I saken angående 
luftstrekkene har ikke Viken Fiber kompetanse til å lede prosjektet med å legge ned 
strømledningene (det er sikkerhetskrav knyttet til arbeide med strømledninger). Hafslund 
har ikke noe prosjekt der så de er ikke med, og har ikke noe budsjett til dette. Vei og trafikk 
har ikke budsjett for det, akkurat nå. 

Kolsås Vel ønsker en begrunnelse fra Bærum Kommune og venter på tilbakemelding på 
dette. 

6. Avfallshåndtering 
Terje og Hauger Park er fortsatt i dialog med renovasjonsetaten. Det jobbes med å finne 
gode løsninger der det er utfordringer. Trude legger ut link på hjemmesiden og på Facebook 
til info fra Bærum Kommune. Lager en polling på facebook: Fungerer avfalshåndteringen 
tilfredsstillende hos deg? Ja/nei. Hvordan fungerer det i forhold til før endringen: Bedre, som 
før, dårlige. 
 

 

Neste møte 31.08.2017 kl. 19 - 21 hos Trude (Kløftaveien 26)  

 

Hilsen Trude 


